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Stimată Doamnă Ministru,

În contextul în care epidemia de gripă înregistrată în această perioadă în țara noastră a evidențiat 

o dată în plus disfuncționalitățile și neajunsurile existente în cadrul sistemului public de sănătate, 

vă aduc în atenție situația prezentă în ceea ce privește asigurarea asistenței medicale din 

colectivitățile de copii preșcolari, școlari și studenți. În acest sens doresc să vă amintesc faptul că 

în Programul de guvernare 2017-2020, din 04.01.2017, în legătură cu acest aspect sunt 

prevăzute următoarele:

• întărirea programelor de prevenție prin introducerea obligativității ca orice proiect de 

reabilitare de școală să includă și reabilitarea cabinetului medical scolar sau de medicină 

dentară, inclusiv acoperirea deficitului de personal, aprovizionarea cu medicamente și 

dotarea cu aparatură medicală specifică serviciilor medicale oferite;

• Elaborarea, finanțarea, implementarea programelor profilactice pentru copii pentru toate 

ariile terapeutice, prin introducerea consultațiilor obligatorii pentru copii de vârstă 5-9 ani 

prin rețeaua de medicină școlară sau prin cabinetele de medicină. Un rol important îl va 

avea dezvoltarea cabinetelor medicale scolare.

Ținând cont de faptul că au trecut deja doi ani de când coaliția din care faceți parte se află la 

guvernare, vă rog să îmi comunicați ce s-a realizat până în prezent din obiectivele înainte 

menționate și când estimați îndeplinirea în totalitate a acestora.



De asemenea, având în vedere dispozițiile din Legea nr. 95/2006 privind reforma în domeniul 

sănătății, Legea educației naționale nr.1/2011 și în Ordinul nr. 653/2001 privind asistența 

medicală a preșcolarilor, elevilor și studenților, referitoare la aspectele sesizate, vă rog să îmi 

prezentați o situație care să cuprindă numărul cabinetelor medicale existente la nivelul fiecărui 

județ și al municipiului București, precum și necesarul acestora raportat la numărul de preșcolari, 

elevi și studenți. În situația solicitată, vă rog să menționați numărul cabinetelor medicale din 

grădinițe, școli și unități de învățământ superior care corespund reglementărilor în vigoare în ceea 

ce privește normarea personalului medico-sanitar și Îndeplinirea baremurilor pentru dotarea 

acestor cabinete, precum și acțiunile imediate pe care le veți întreprinde pentru înlăturarea 

neconformităților existente cu privire la aceste aspecte.
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